
Sprzedaż, a pozyskanie drewna

Dodano: 09.08.2016

Na drugim posiedzeniu Komisji Leśno - Drzewnej, które odbyło się 14 czerwca br. LP przedstawiły
obecną sytuację w zakresie sprzedaży drewna, a także podano informację o wielkości pozyskania,
planowanej na rok 2017.

Andrzej Ballaun - Dyrektor Biura Marketingu DGLP przedstawił następującą informację:

przy niemal upłynięciu połowy roku (44,9%), pozyskano łącznie 16 159 m3 drewna, co stanowi ok.
43% planu.

Rezygnacje z zakupów objęły tylko 115 tys. m3. Na aukcjach "e-drewno" sprzedano łącznie ponad 1,2
mln m3.

 

Ciekawa okazała się kolejna informacja.

W przyszłym roku pozyskanie drewna ma wzrosnąć do 41,5 mln m3, z czego 37,5 mln m3 ma stanowić
grubizna.

 

Eksperci zaznaczyli, że możliwości pozyskania kształtują się na poziomie nawet 45 mln m3.
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